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Onderwerp:
Mondelinge vraag van raadslid Guido Meersschaut: Fietsveilig maken van ongebruikte 
tramsporen

Raadslid(-leden):
Guido Meersschaut - N-VA 

Bevoegd:
Filip Watteeuw

OMSCHRIJVING VAN DE VRAAG

Toelichting:
.

Vraag:
De werken in de Belfortstraat zijn volop bezig. Er worden tramsporen gelegd die de eerste jaren 
nog niet zullen gebruikt worden. Ook op andere plaatsen in het centrum liggen er ongebruikte 
sporen. 
Er was sprake van het afdekken van deze tramsporen om de veiligheid voor fietsers te verhogen.

Is dit onderzocht? Graag de stand van zaken. 
Worden de nieuwe tramsporen, in afwachting dat ze in gebruik worden genomen, afgedekt met 
rubberen matten of met iets anders om ze fietsveilig te maken?
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Hetgeen u aangeeft, wordt op dit moment onderzocht. Wij hebben hier zelf al herhaaldelijk op 
aangedrongen bij De Lijn. 

Er zal dit najaar een proefproject worden opgestart in de Belfortstraat. Momenteel is De Lijn in 
onderhandeling met een aantal leveranciers die een mogelijke oplossing kunnen bieden voor het 
‘vullen’ van niet gebruikte tramsporen in Gent.

Ook de Gentse Fietsersbond geeft hier suggesties.


